



The Arrangement of The Chau Hoi Shuen Foundation Disbursement  
有關周凱旋基金會「善用錢」計劃 助學金發放通知

Dear Parents,  
各位家長：

The Chau Hoi Shuen Foundation is allocating HK\$60 million from its "Dear Girlfriends" programme to launch the "Decide Well" scheme, which will subsidise female students taking the HKDSE examination in 2025. The Foundation has partnered with WeLab Bank as the designated digital banking partner for this programme. The redemption process is outlined in the table below. For inquiries, please contact Ms Holly Chan, Assistant Principal, at 2604 9762. Thank you.

1. <b>Email Notification</b> 電郵通知	Receive an email from <a href="mailto:hschaufoundation@welab.bank">hschaufoundation@welab.bank</a> with redemption details and a QR code from the official website <a href="https://HSChauFoundation.welab.bank">https://HSChauFoundation.welab.bank</a> 學生收到來自匯立銀行的電郵，內含領取助學金說明和二維碼。
2. <b>Login</b> 登入	Log in to the website using school email, and upload the designated QR code. 學生需瀏覽網站 <a href="https://HSChauFoundation.welab.bank">HSChauFoundation.welab.bank</a> ，並使用學校電郵和二維碼登入。
3. <b>Verification</b> 驗證	A one-time verification code will be sent to your school email. 學生將於學校電郵收到一次性密碼 (OTP)。
4. <b>Payment Details</b> 付款詳情	Fill in payment information (e.g., FPS) and confirm the application. 學生輸入銀行賬戶或轉數快 (FPS) 識別代號以申請助學金。
5. <b>Receive Subsidy</b> 收取助學金	HK\$3,300 will be credited to the designated account as early as the following day. 助學金最快於翌日入賬。
6. <b>Remarks</b> 備註	<ol style="list-style-type: none"><li>Eligible students will receive an email on 16 September 2024.</li><li>Complete the application within one month of receiving the QR code.</li><li>Students are advised to check your email box regularly.</li></ol> <ol style="list-style-type: none"><li>合資格學生將於 9 月 16 日收到助學金計劃通知電郵。</li><li>學生在收到二維碼後，需於一個月內領取金額，否則將會作廢。</li><li>請定時檢查電郵信箱。</li></ol>

周凱旋基金會從「親愛的妳」計劃撥捐 6,000 萬港元，推出「善用錢」計劃，資助 2025 年應考香港中學文憑考試的女學生，每人可獲港幣 3,300 元正。基金會將伙拍匯立銀行作為指定數字結算銀行，並將於即日起透過網上方式分批發放助學金，有關領取助學金的流程請參閱上表。如有查詢，歡迎致電 2604 9762 聯絡陳可盈助理校長。



Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長  
12 September 2024 2024 年 9 月 12 日